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MØTEPROTOKOLL  
 

Fellesnemnd for kommunesammenslåing 
 
Dato: 29.09.2017 kl. 10:00 - 13:30 
Sted: Rømskog Spa & Resort 
Arkivsak: 17/01901 
  
Møtende faste 
medlemmer:  

Roger Evjen (Ap), Geir Harald Olsen (Sp), Randi Merete Hoel Ransberg (Ap), 
Eli Ingeborg Ostrø (Ap), Rune Skansen (KrF), Thor Håkon Ramberg (KrF),  
Turid Dahlum Nilsen (Ap), Dag-Ivar Høisveen (Sp) 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Thor Haugerudbråten (Frp) for Kari Synnøve Mikkelrud, 
Stein Gunnar Lie (Ap) for Simen Solbakken 

  
  
Andre: Rådmennene Siri Hovde og Anne Kirsti Johnsen 
 Bjarne Aksnes Martinsen PWC, Tillitsvalgte Anne Lise Wold og Rita Tørnby 
  
Møtesekretær: Rune A. Holter 
  
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

6/17 17/03792-1 Navn for nye Aurskog-Høland og Rømskog kommune 2 

7/17 17/03802-1 Eventuelt i Fellesnemnda 29.09.17 4 

Referatsaker 

1/17 17/01901-2 Protokoll Fellesnemnd for kommunesammenslåing 24.08.2017 5 

Orienteringssaker 

1/17 17/03809-1 Orienteringer i Fellesnemnda 29.09.17 6 

 
Bjørkelangen, 29.09.2017 
 
Roger Evjen Thor Håkon Ramberg 
ordfører i Aurskog-Høland ordfører i Rømskog kommune 
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Saker til behandling 

6/17 Navn for nye Aurskog-Høland og Rømskog kommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Fellesnemnd for kommunesammenslåing 29.09.2017 6/17 

  
 

Innstilling: 
 
Navnet på den nye kommunen blir:  …………………………………………… 
 
 
Møtebehandling 
Møteleder orienterte om at det i sak «Nye Aurskog-Høland og Rømskog – programmandat, 
delegering og reglement» foreligger likelydende vedtak i kommunestyrene. 
 
Møteleder åpnet deretter for debatt og synspunkter om navneprosess, navn og fellesnemndas 
oppgave. 
 
Noen innlegg i denne åpningsdebatten: 
 
Turid Dahlum Nilsen:  
«Ga utrykk for at det er viktig at nemnda kunne enes om et navn i dette møtet, et helt nytt navn på 
en ny kommune».  
 
Geir Olsen: 
«Tok opp problemstillingen med økonomi ved bytte av navn fra Aurskog-Høland kommune til et nytt 
navn. Mente også at dette ville få konsekvenser for lag og foreninger som bruker kommunenavnet». 
 
Thor Håkon Ramberg: 
«Orienterte om at økonomi i forbindelse med navnebytte foreløpig ikke er vurdert. Ønsket også et 
nytt navn på ny kommune». 
 
Dag-Ivar Høisveen: 
«Mente at lag og foreninger fortsatt kan bruke sine navn videre selv om ny kommune får nytt navn». 
 
Randi Ransberg: 
«Var ikke fornøyd med de 4 navneforslagene på nytt navn som arbeidsgruppa har lagt frem. Mente 
ingen utmerket seg». 
 
Rune Skansen: 
«Synes det er et godt argument at det enes om et helt nytt navn på en ny kommune». 
 
Stein Lie: 
«Hvis det skal velges et nytt navn bør det være et navn som kan knyttet til f.eks. et historisk 
stedsnavn, en identitet som føres videre». 
  
Roger Evjen: 
«Arbeidsgruppa ønsket et navn som kunne favne begge kommuner». 
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Det ble fremmet to skriftlige forslag: 
 

1. Forslag fra Geir Olsen AHK: 
«Aurskog-Høland kommune videreføres som navn på ny kommune». 

 
2. Forslag fra Rune Skansen AHK: 

«Fellesnemnda skal finne et nytt navn til den nye kommunen. Ikke bruke eksisterende, 
Rømskog eller Aurskog-Høland». 

 
De to forslagene ble satt opp mot hverandre.  
 
Det ble foretatt skriftlig votering. 
 
Etter opptelling av 10 stemmesedler, var det stemmelikhet, 5 for forslag 1 og 5 for forslag 2. 
 
 
Votering 
Forslag 1 fikk: 5 stemmer 
Forslag 2 fikk: 5 stemmer 
 
 
Vedtak  
Ingen avklaring om navn i fellesnemnda. Forslag på navn blir behandlet videre i formannskap og 
kommunestyrer i begge kommuner 
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7/17 Eventuelt i Fellesnemnda 29.09.17 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Fellesnemnd for kommunesammenslåing 29.09.2017 7/17 

 
 

Ingen innstilling i eventueltsaker 
 
Spørsmål besvares under møte 
 
 
Møtebehandling 
 
1. Spørsmål fra Turid Dahlum Nilsen:  

Hvordan forholde seg til eventuelle forskjellige vedtak som blir gjort i de to kommunestyrene. Et 
eksempel, praksis med møtende varamedlemmer i fellesnemnda som et eksempel?  

 
Svar: Det må være likelydende vedtak for at vedtakene blir gjeldende for begge kommuner. 
Delegasjonen som er lagt til fellesnemnda vil være i fellesnemnda. Oppstår det ulikheter må 
dette eventuelt avklares. 

 
2. En avklaring om møtetidspunkter i fellesnemnda: 

Mandager er greit, selv om det kan være kommunestyrer på kvelden. Hvis ikke mulig på 
mandager legges møte på fredager. 
 
Neste møte i fellesnemnd forskjøvet til kl. 13:00 

 
Votering 
Ingen votering i eventueltsaker 
 
 
Vedtak  
Spørsmål / svar tatt til etterretning 
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Referatsaker 

Saknr Arkivsak Tittel 
1/17 17/01901-2 Protokoll Fellesnemnd for kommunesammenslåing 

24.08.2017 
 
Ingen merknader til protokollen 
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Orienteringssaker 

Saknr Arkivsak Tittel 
1/17 17/03809-1 Orienteringer i Fellesnemnda 29.09.17 

 
Bjarne Martinsen orienterte om: 
 

 Status i programmet (inkl. gjennomgang av vedtak i 
kommunestyremøter medio september) 
- Overordnet faseplan (ble vist) 

 

 Status utarbeidelse av styringsdokument 
- Fremdriftsplan (ble vist) 

 

 Status kommunikasjonsplan 
- Planen ble vist 
- Viktig (bevisstgjøre ansatte om å søke informasjon) 
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